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Geacht college, 
 
U hebt op 3 mei 2005 een brief naar ons college en provinciale staten (PS) gestuurd 
over plattelandsontwikkeling. PS hebben de brief in handen van ons college gesteld 
voor afhandeling. 
 
In de brief geeft u aan dat de bedrijfstak Landbouw vanwege vele factoren onder druk 
staat. U hebt aangegeven u aan te sluiten bij het rapport Platteland Zeeland: Lusten 
en Lasten. U hebt de problematiek tevens aangekaart bij de ministers van volkshuis-
vesting, ruimtelijke ordening en milieubeheer en landbouw, natuur en voedselkwaliteit 
en de vaste kamercommissies voor deze ministeries. U vraagt tevens om ons stand-
punt. 
 
In het rapport Platteland Zeeland, Lusten en Lasten is aangegeven dat zogenaamde 
nieuwkomers in het buitengebied, diverse mogelijkheden hebben om klachten in te 
dienen over de overlast (geluid, verkeer, geur, stof, bespuitingen, licht etc.) die deze 
nieuwkomers ervaren van agrarische bedrijven. 
Eén van de oplossingsrichtingen die in het rapport worden genoemd is de zogenaam-
de plattelandswoning. In plaats van een reguliere woonbestemming krijgt een burger-
woning dan een bestemming als zijnde plattelandswoning. Deze zou dan als het gaat 
om "rechten" vergelijkbaar kunnen zijn met een agrarische bedrijfswoning (dat wil 
zeggen rechtsgelijkheid tussen vergelijkbare verblijfplaatsen van bewoners). Hierdoor 
kunnen de toelaatbare milieunormen worden verhoogd.  
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Wij hebben geconstateerd dat er volop discussie gaande is over vorengenoemde  
problematiek, waarbij de meningen uiteenlopen. Bovendien zijn de aard en omvang 
van de problematiek nog niet duidelijk.  
In het rapport Platteland Zeeland, Lusten en Lasten is ook aangegeven dat om de 
aard en de omvang van de problematiek beter in beeld te kunnen brengen, dit vraag-
stuk diepgaander zou moeten worden onderzocht. In het rapport wordt daarbij aange-
geven op welke vragen dit nadere onderzoek antwoord zou moeten geven. 
 
De aard en omvang van de problematiek over plattelandsontwikkeling in Drenthe zijn 
naar onze mening eveneens niet duidelijk. Tot op heden zijn er bij ons geen signalen 
binnengekomen dat deze problematiek veel voorkomt in Drenthe.  
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
namens deze, 
 
 
 
 , secretaris 
 
aw/coll. 


